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Från: Stina Engström
Skickat: den 28 september 2017 12:42
Till: Kommunstyrelsen
Ämne: Enkel fråga till KF

ENKEL FRÅGA  
 

Till ordförande Bertil Almgren, gymnasienämnden. 
 

Gymnasienämnden har haft ett au den 29 aug, samt nämnd den 13 sept på 
Naturbruksgymnasiet i Åbyn, Burträsk utöver detta ytterligare en 
nämndsdag den 20 sept. 
 

Ingen information vid något tillfälle har givits utan man får informationen 
via media, Norran. Med dagens rubrik, Planeringsmiss -elever utan 
skoldatorer. 
30 elever på Naturbruks i årskurs ett samt 7 elever vid 
Anderstorpsgymnasiet har varit utan datorer fram till igår den 26 sept.dvs.en 
månad. 
 

Bör påpekas att frågan om datorer rent generellt lyftes under nämnd men 
detta att elever var utan har aldrig framkommit. 
Nämnden är huvudman och skulle varit informerade då det gäller en så 
väsentlig del av verksamheten att detta vill jag ha en förklaring till. 
 

Min fråga är: 
Valde du att undanhålla denna information ifrån nämnden när du haft så 
många tillfällen att framföra den? 
 

Stina Engström (L) 

Boviksbadet 2017-09-27 
 
 


